
Erhvervsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 25. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 35
Vil ministeren kommentere på vedlagte borgerhenvendelse fra Dorthe Bech af 15. ok
tober 2024? Der ønskes specielt ministerens bemærkninger til, om det ved “Lov om 
forbrugerbeskyttelse ved køb af fast ejendom” var forudsat eller forventet, at kun ganske 
få selskaber i meget begrænset konkurrence udbyder ejerskifteforsikringer, og at der 
øjensynligt kun er ét selskab, der forsikrer de i skrivelsen nævnte nye huse.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Preben Bang Henrik
sen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Preben.Henriksen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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